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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:1837 Krisen för mötesindustrin

Under våren har coronapandemin påverkat i stort sett alla näringsgrenar i 
Sverige. 

Extra stödpengar har nått många men långt ifrån alla. Under våren har 
mötesindustrin fått i stort sett alla sina möten och konferenser avbokade eller 
inställda. De flesta konferensanläggningar i Sverige gapar i dag tomma, och 
med Folkhälsomyndighetens rådande rekommendationer finns ingen prognos 
för när anläggningarna återigen kan fyllas av möten och konferenser.

De ekonomiska konsekvenserna är stora och framtiden mycket osäker när stora 
delar av branschen inte kan verka. Restauranger, hotell och 
konferensanläggningar är motorn för svensk besöksnäring, och även om det 
inhemska resandet så smått startat igen står fortfarande mötesindustrin gapande 
tom.

Mötesindustrin har många underleverantörer som även de påverkas, och 
konsekvenserna för små och lokala entreprenörer är påtaglig. Många företag 
riskerar att slås ut under år 2020 och den lokala arbetslösheten stiger.

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vilka ytterligare åtgärder avser ministern att vidta för att rädda den svenska 
mötesindustrin?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-21
Besvaras senast
2020-08-04
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Överlämnas enligt uppdrag

Charlotte Rydell


